正阳县融媒体中心

实习证明

兹有鲍尔州立大学电讯学专业学生卓玺达,于 2018 年 12 月至 2019 年 1 月在正阳县融媒体中心新闻部实习,职位为编导助理。

该同学实习主要内容为:

- 1、根据项目定位挖掘选题,完成项目前期策划:
- 2、收集整理项目素材,把握项目风格,撰写脚本;
- 3、组织拍摄与录制,负责协助编导进行现场的调度与控制;
- 4、跟进后期制作,督促及配合后期工作;
- 5、协助编导进行字幕校对、审查等工作;
- 6、完成领导交付的其他工作。

实习期间,该同学吃苦耐劳,工作认真。深入了解了社会层面,对政策法规,社会民生进行了深入了解和反思,善于挖掘事件的背景,探究事件的本质。实习期间曾到国企,政府部门等,参加了新闻发布会,增长了专业技能。同时,该同学有较强的责任心和进取心,乐于与他人沟通,有很强的团队协作能力。他和同事之间能够通力合作,关系相处融洽而和睦,大家对他给予一致好评。

特此证明。

正阳县融媒体中心 2019年3月2日

正阳县融媒体中心

Internship Certificate

This is to certify that Zhuo Xida, the student majoring in Telecommunications (TCOM) of Ball State University, had an internship in the News Department of Zhengyang County Convergence Media Center from December 2018 to January 2019 as a Director Assistant.

The main content of the student's internship is:

- 1. Excavated the topic according to the project positioning and complete the preliminary planning of the project;
 - 2. Collected and sorted project materials, mastered project style, and wrote scripts;
- 3. Organized shooting and recording, and assisted the director in the field scheduling and control;
 - 4. Followed up the post-production, supervised and cooperated with the post-production;
 - 5. Assisted the director in subtitle proofreading and review;
 - 6. Completed other tasks assigned by leaders.

During the internship, the student bored hardships and stood hard work with earnestness. He had a deep understanding of the social level, had an in-depth understanding and reflection on policies, regulations and people's livelihood, and was good at digging out the background of events and exploring the essence of events. During the internship, He went to state-owned enterprises and government departments and participated in press conferences, which enhanced his professional skills. During the internship, This student has a strong sense of responsibility and initiative, willing to communicate with others, and has a strong teamwork ability. He and his colleagues can work together, get along harmoniously. Everyone gives him unanimous praise.

Hereby certify.

Zhengyang County Convergence Media Center
March 2, 2019